
Zasedání zahájil starosta města Oldřich Petrášek v 17 hodin. Přivítal přítomné zastupitele a jednu občanku. Přítomno je 10 zastupitelů.
Ověřovateli zápisu starosta jmenoval Mgr.Jaroslava Peška a Jaroslava Petráška. Do návrhové komise byli 10 hlasy zvoleni Mgr. Karel Pižl,
PhDr.Zdeněk Keclík a Hana Švellerová.

Starosta přednesl návrh pořadu jednání, který byl proti původnímu programu rozšířen o záležitosti založení Bytového družstva Netolice.
Návrh schválen 10 hlasy.

Zasedání začalo v 17,05 hodin

1. Stavovení počtu členů zastupitelstva města Netolice na volební období 2002-2006

Starosta seznámil zastupitele s ustanovením volebního zákona č.126/2000 Sb. § 67, podle kterého nynější zastupitelstvo musí stanovit
počet členů zastupitelstva města Netolice pro nové volební období 2002-2006. Pro počet obyvatel města Netolice, který byl k 1.1. 2002
2.590 je dáno 7 až 15 členů zastupitelstva.

J.Pešek, zastupitel za KSČM předložil návrh, aby počet členů zastupitelstva byl 7. Návrh zdůvodnil potřebou pravé demokracie a ne
pseudodemokracie. Poukázal na to, že v Radě města není již po tři volební dodržováno poměrné zastoupení podle výsledků voleb.

Tajemník MÚ předal přítomným zastupitelům výtah ze zákona o obecním zřízení a seznámil s možnými problémy při absenci rady města.
Po delší diskusi nakonec zastupitelstvo odsouhlasilo 9 hlasy (J.Pešek se zdržel hlasování) počet členů zastupitelstva na 15.

2. Schválení stanov Bytového družstva Netolice a zástupců města

Starosta seznámil zastupitele, že v souvislosti s výstavbou 16 BJ Tržní je nutno založit bytové družstvo, jehož členem bude i město
Netolice. Stanovy BD byly na zasedání předloženy. Do orgánů družstva byli navrženi – do představenstva starosta O.Petrášek a do
kontrolní komise zastupitel M.Velík. Stanovy Bytového družstva Netolice a zastoupení města v něm bylo 10 hlasy schváleno.

3. Různé

Zastupitelka L.Ourodová přednesla návrh na umístění dřevěné vodovodní roury pod chráněný přístřešek v blízkosti sádek u Mnichu. Jde o
rouru, která byla nalezena při opravě hrází na sádkách. Tato volně přístupná expozice by se mohla stát součástí naučné stezky. Po zjištění
nákladů na zhotovení bude později o jeho realizaci rozhodnuto.

Zadání bylo ukončeno v 18,30
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